
Protokół nr 8/VIII/2019

z obrad VIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 17 maja 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 09:00
Zakończenie obrad – godz. 11:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Pan
Marcin Skalski – radca prawny, Pan Józef Sroka – Radny Rady Powiatu Gdańskiego,  oraz
sołtysi z terenu  Gminy Trąbki Wielkie obecnej kadencji jak i zaproszeni goście w osobach
ustępujących sołtysów poprzedniej kadencji.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnego
Marka Czerwińskiego.

Ustawowy  skład  Rady  Gminy  wynosi  15  radnych.  Listy  obecności  radnych  i  sołtysów
stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia
Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -
referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków i
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli
przedszkoli  i  innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci  6-
letnie i dzieci młodsze – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.6 Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego
nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  pobieranych  przez  szkoły wyższe  i  zakłady kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019r. – referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Trąbki  Wielkie oraz ustalenia granic obwodów publicznych szkół
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Trąbki Wielkie, gmina Trąbki
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  zmiany części  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie  – referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 100/XI/2008 Rady Gminy Trąbki Wielkie z 
dnia 22 grudnia 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Trąbki Małe na terenie Gminy Trąbki 
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LIV/369/2018 Rady Gminy Trąbki Wielkie z
dnia  12 czerwca 2018r.  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  zmiany części  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Warcz,  gmina  Trąbki  Wielkie  –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.13 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

.14 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.15 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Uwag nie zgłoszono. Poddał porządek pod głosowanie.  Spytał, kto jest za przyjęciem w/w
porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do
protokołu z w/w sesji Rady Gminy. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VII sesji zwyczajnej Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Kolejno  Wójt  Gminy  wraz  z  Przewodniczącym  Rady  Gminy  pogratulowali  i  wręczyli

podziękowania ustępującym sołtysom z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

/ do obrad dołączył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Czerwiński/

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali w dniu posiedzenia komisji wspólnej/

Pani Zofia    Gorzyńska Skarbnik Gminy  - uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały
odczytując treść uzasadnienia uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
zaznaczył, że szczegółowo wszystkie zmiany budżetu ujęte w projekcie w/w uchwały zostały
omówione na posiedzeniu komisji wspólnej, podczas omawiania materiałów sesyjnych.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił  o naniesienia sprostowania w podstawie prawnej
projektów uchwał z  dzisiejszego porządku sesji  tj.  w podstawie prawnej w miejsce DZ.U
2018 poz. 994 ze zm.  wpisać : Dz. U. z 2019r. Poz. 506.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/52/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019
-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu posiedzenia komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały
odczytując uzasadnienie projektu uchwały. Podała, że w  wieloletniej  prognozie  finansowej
zostały ujęte  wszystkie  zmiany,  które  zostały wprowadzone w uchwale  w sprawie  zmian
budżetu gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił Panią Skarbnik o przedstawienia naniesionych zmian
w projekcie uchwały.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – doprecyzowała dokładnie w których paragrafach
zostały naniesione zmiany.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15  radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/53/2019 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 4.  Podjęcie uchwały w sprawie projektu Regulaminu  dostarczenia wody i odprowadzenia
ścieków  i  przekazania  go  do  zaopiniowania  organowi  regulacyjnemu  –  referuje  Pan  Błażej
Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
informując, że zgodnie z paragrafem 49 ust. 1 ustawy  z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym
zaopatrzeniu  w  wodę  i  zbiorowym  odprowadzeniem  ścieków  Rada  Gminy  przyjmuje
regulamin, który kolejno opiniowany jest przez Przedsiębiorstwo Wody Polskie. Przypomniał,
że  Rada Gminy regulamin uchwaliła, jednak regulamin ten, w rozdziale 6, został negatywnie
zaopiniowany przez Przedsiębiorstwo Wody Polskie. W dniu dzisiejszym projekt uchwały jest
dostosowany do uwag zgłoszonych przez Wody Polskie.  Wójt  Gminy kolejno przedstawił
naniesione zmiany, zgodnie z uwagami zgłoszonymi przez Przedsiębiorstwo Wody Polskie.
Prosi o podjęcie w/w uchwały.

Radny Sławomir Mazurek – nawiązał do Rozdziału 10 regulaminu ustęp 2. pkt. 1) i zapytał,
czy zapis nie powinien brzmieć: jednostki – w miejsce jednostka.

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił kierownika o wyjaśnienie tego zapisu.

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  –
przypomniał, że podjęty przez Radę Gminy Trąbki Wielkie regulamin został już drugi raz
cofnięty przez Przedsiębiorstwo Wody Polskie. Obecnie, regulamin jest ustalony z Wodami
Polskimi tak jak oni to oczekują. Osobiście nie zmieniałbym tego zapisu.

Radca Prawny Marcin Skalski – zapewnił, że nie ma to większego znaczenia. Zapis ten, nie
musi  być  w liczbie  mnogiej.  Zapis:  jednostka  ochotniczej  straży  pożarnej  działającej  na
terenie gminy Trąbki Wielkie – tyczy się wszystkich jednostek działających na wskazanym
terenie.

Radny Władysław Kanka – podał, że ma wątpliwości co do normy ustalonej na mieszkańca.
Zapytał, z czego to wynika.

Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – wynika to z
rozporządzenia Ministra Infrastruktury. Wszystko zależy od mieszkania, od jego wielkości.
Jak jest taka potrzeba to może dostarczyć zaraz radnym tabelę, z której norma ta wynika.

 Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/54/2019 w w/w spra-

wie.
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Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć
nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi
dzieci 6-letnie i dzieci młodsze – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że projekt przedmiotowej uchwały również
był opiniowany na posiedzeniu Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia. Zwrócił się do
Przewodniczącej  Komisji  Kultury  Oświaty  Sportu  i  Zdrowia  Radnej  Wiolety  Frydrych  o
przedstawienie opinii komisji w powyższym temacie.

Radna Wioleta  Frydrych – Przewodnicząca Komisji  KOSiZ – poinformowała,  że komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy uchwała ta  pociąga dodatkowe środki finansowe.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że dla Gminy nie, natomiast nauczyciel w
pracy będzie troszkę więcej się angażował. Dodał, że projekt ten został również wysłany do
zaopiniowania  przez  związku  zawodowe.  Nikt  ze  związków zawodowych  w ustawowym
terminie 30 dni nie przesłał opinii w powyższej kwestii, nie podejmując stanowiska. Zgodnie
z ustawą, Rada Gminy może przystąpić do podjęcia przedmiotowej uchwały.

Radna Wioleta Frydrych – podała, że wymiar tygodniowy zajęć nauczycieli wynika z karty
nauczyciela, więc dlatego też związki zawodowe nie podważają karty nauczyciela. Uważa, że
Rada Gminy również nie powinna tego czynić.

Przewodniczący  Rady  Gminy   Zbigniew  Leszczyński -  spytał,  czy  są  pytania.  Pytań  nie
zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/55/2019 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

/Obrady opuściła Radna Justyna Perka/

Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sposobu  podziału  środków  na  wspieranie  doskonalenia
zawodowego nauczycieli (planu dofinansowania), ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania
opłat  za  kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli  oraz
ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019r. –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zabranie głosu Panią Przewodniczącom Komisji
KOSiZ  w sprawie opinii komisji.
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Pani Wioleta Frydrych – Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia podała,
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dodała, że dyrektorzy poszczególnych
placówek oświatowych sami ustalili  na co jest  zapotrzebowanie i  na to zostały zgłoszone
wnioski.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy dysponentem tych środków są szkoły.

Wójt Gminy – poinformował, że tak.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał co dzieje się z niewykorzystanymi środkami.

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  poinformował,  że  mogą  zostać  przesunięte  na  inny
paragraf,  do  wykorzystania  przez  placówki  oświatowe.  Jeżeli  nie  zostaną  przesunięte,  to
zostają w budżecie Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy   Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/56/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad  7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie oraz ustalenia granic obwodów publicznych szkół
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
informując,  że  od  1  września  2019r  nie  będzie  już  na  terenie  Gminy  funkcjonowało
gimnazjum,  będą  tylko  szkoły podstawowe.  Dodał,  że  wpłynął  wniosek  Pani  Dyrektor  o
zmianę adresu placówki oświatowej, ale na chwilę obecną nie będziemy tego zmieniać, nie
ma takiej potrzeby. Adres zostanie zmieniony w przyszłym roku.  

Radna Wioleta Frydrych Przewodnicząca Komisji KOSiZ – podała, że obwody publicznych
szkół podstawowych komisja Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia opiniowała już w zeszłym
roku.  Przypomniała,  że  wówczas  dążono  do  tego,  aby  w  placówkach  oświatowych  była
jednozmianowość. Na dzień dzisiejszy komisja podtrzymuje swoje stanowisko i uważa, że
nadal tak powinno zostać. Komisja Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia pozytywnie opiniuje
powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/57/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Trąbki Wielkie, gmina Trąbki
Wielkie. – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
informując, że uchwała ta dotyczy przystąpia do zmiany istniejącego planu. Zmiana obejmuje
teren przedstawiony w załączniku graficznym nr 1 do uchwały tj. obejmujący teren: Urzędu
Gminy, Szkoły (od drogi nr 222) aż po kompleks działek do ściany lasu od strony Kaczek.
Zmiana  podyktowana  jest  kilkoma  elementami.  Dwoma  elementami  związanymi  z
kompleksem działek, które Gmina zamierza zbyć kompleksowo. Jest tam zapis w przypadku
dwóch  nieruchomości,  że  są  to  grunty  zieleni,  terenów  urządzonych.  Z  tym,  że  Gmina
powinna być ich właścicielem i urządzić te tereny. Wójt uważa, że nie ma takiej konieczności,
jeżeli  byłoby to osiedle deweloperskie,  to ono może być w pełni  zagospodarowane przez
dewelopera,  czy  przez  podmiot  zarządzający  tym  osiedlem.  Kolejna  kwestia  to  jest
doprecyzowanie  miejsc  usytuowania  pomników.  Jest  pomnik  z  okazji  100-lecia
Niepodległości,  który  nie  jest  ujęty  w  planie  a  powinien,  zgodnie  z  zapisami  ustawy o
zagospodarowaniu przestrzennym, oprócz tych zmian są również drobne rzeczy związane  ze
wskaźnikami na niektórych miejscach publicznych i niepublicznych, chociażby związane z
szerokością dróg. Prosi o podjęcie powyższej uchwały.     

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
przypomniał, że członkowie Komisja Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy
dokonali wizji lokalnej w tym terenie. Odbyło się również wspólne spotkanie Radnych Rady
Gminy z Zarządem Powiatu Gdańskiego w tej sprawie.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący Rady spytał, kto jest za podjęciem po-
wyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/58/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  G  miny  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
informując, że zmiana dotyczy obszaru Szkoły Podstawowej Specjalnej w Warczu i terenów
towarzyszących.  Powiat  Gdański  chce  uatrakcyjnić  bazę  edukacyjną  poprzez  budowę sali
gimnastycznej a także rozbudowę części tej placówki. Żeby można było tego dokonać będzie
trzeba wyjść poza obowiązujący teren w tej chwili placówek szkolnych. Na dzień dzisiejszy
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obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego nie pozwala na takie zmiany. Zmiana
dotyczy tylko tej części, czyli rozszerzenie usług edukacyjnych. Prosi o podjęcie powyższej
uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/59/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad 10.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchylenia  uchwały  nr 100/XI/2008 Rady  Gminy Trąbki
Wielkie z dnia 22 grudnia 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obrębu  geodezyjnego  Trąbki  Małe  na  terenie  Gminy
Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
przedstawiają na rzutniku dokładne fragmenty objęty zmiany tego planu.

W trakcie  przedstawiania  zmian  planu  radni  zadawali  pytania,  na  które  Wójt  Gminy na
bieżąco udzielał odpowiedzi.

Korzystając z włączonego rzutniku Wójt Gminy uzasadnił również potrzebę podjęcia kolejnej
uchwały dotyczącej  obrębu Warcz.  Zaznaczył,  że  obecny plan  koliduje  z  obowiązującym
studium. Nie ma możliwości bez zmiany studium zmiany funkcji terenów. 

Przewodniczący  Rady  Gminy -  spytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania.  Przypomniał,  że
generalnie plan został otwarty między innym dla tych działek dla których dzisiaj podjęliśmy
uchwałę. Widać że ten plan się rozszerza. Zapytał, czy tak się dzieje na wnioski mieszkańców.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że generalnie plan, który był podjęty w zeszłym roku
miał  dotyczyć  rozszerzenia  szkoły,  ale  w  związku  z  pismami  mieszkańców  chcieliśmy
rozszerzyć  składanie wniosków do miejscowego  planu  i  tak  też uczyniliśmy.  Właściciele
terenów złożyli wnioski, ale one są poza studium, jeżeli chodzi o funkcje. Nie możemy tego
zrealizować, bo musielibyśmy najpierw zmienić studniom.  Oczywiście jest taka możliwość,
jeżeli  byłaby to  nasza wola.  Wójt  przypomniał  Radnym,  że celowo  Rada  ustanowiła tam
korytarz  ekologiczny,  aby  nie  został  teren  ten  niezabudowany,  szczególnie  wzdłuż  rzeki
Kłodawki i część terenów wzdłuż drogi nr 226 .

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/60/2019 w w/w spra-

wie.
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Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LIV/369/2018 Rady Gminy Trąbki
Wielkie  z  dnia  12  czerwca  2018r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Warcz,  gmina
Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że potrzebę podjęcia powyższej uchwały uzasadnił
w poprzednim punkcie.  

Przewodnic  zący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/61/2019 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad  12.  Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady
Gminy;

Wójt Gminy - poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie uczestniczył
m.in:

 w obchodach Dnia Flagi Narodowej, połączonych z uroczystością Dnia Strażaka;

 w spotkaniu z osobami zainteresowanymi kupnem kompleksu  działek gminnych w

Trąbkach Wielkich pod zabudowę deweloperską, łącznie z drogami gminnymi;

 w  spotkaniu  z  kierownikami  Jednostek  Samorządowych  z  Trenu  gminy  Trąbki

Wielkie;

 w Dniu Godności Osób Niepełnosprawnych;

 w uroczystościach Związku Inwalidów Wojennych RP

 w  uroczystościach  obchodów  Dnia  Patrona  Szkoły  Podstawowej  Kunegundy

Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich;

 w szkoleniu w sprawie zamówień publicznych;

 w spotkaniu  organizowanym przez  Wojewodę  Pomorskiego  dotyczącego  zagrożeń

głównie cyberprzestrzeni;

 w spotkaniu z przedstawicielem Powiatu Gdańskiego z Panem Jerzym Świsem jak

również z Radnym Powiatu Gdańskiego Panem Józefem Sroką w sprawie budowy

chodnika w miejscowości Kaczki i Trąbki Małe.

Kolejno odczytał podjęte zarządzenia – w sumie 6.
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Ad 13. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy.

Pytań nie zgłoszono.

Ad 14. Zapytania i wnioski  sołtysów;

Sołtys   Andrzej     Klonowski – nawiązał do tegorocznego planu biesiady „Trąbki w Trąbkach”. Zwrócił

uwagę, że od 4 lat w planie biesiady zawsze były występy dzieci szkolnych i przedszkolnych a z tego

co wie, w tym roku w planie program ten się zmienił,   nie zostały ujęte występy dzieci szkolnych,

przedszkolaków.  Zapytał,  czy  jest  możliwe,  aby  formuła  występu  dzieci  szkolnych  czy

przedszkolaków znalazła się w planie biesiady. 

Wójt  Gminy –  podał,  że  nie  doszła  do  Wójta informacja, żeby  dzieci  miały  nie  występować.

Oczywiście  formuła  planu  imprezy  jest  otwarta.  Zapyta  Dyrektora  dlaczego  dzieci  miałyby  nie

wystąpić.

Sołtys wsi Błotni Pan Andrzej Klonowski – zapytał dlaczego spadła inwestycja dotycząca wykonania

łącznika drogi Zaskoczyn - Czerniewo, w zmianach budżetu Gminy środki zostały przesunięte.

Wójt Gminy – przesunięcie dotyczyło inwestycji Pawłowa, Inwestycja o której mówi sołtys jest w

planach do wykonania.  

Sołtys wsi Błotni Pan Andrzej Klonowski -  prosi o podpowiedź, co ma mówić mieszkańcom, którzy

chcieliby pozbyć się opon od ciągnika.  Forma nie odbiera  tych opon. Jako sołtys nie wiem co mam

mieszkańcom odpowiadać.

Wójt  Gminy –  podał,  że  opony  odbieramy w  zakresie  opon  samochodów osobowych,  natomiast

rolnicy i  przedsiębiorcy nie kwalifikują się do tego typu opon. Myślę że tego  typu opony można

zostawić na PSZOKU.

Sołtys wsi Trąbki Wielkie Wioleta F  rydrych – zleciliśmy Panu Dyrektorowi GOKSiR przegląd placu

zabaw jest prośba, jeżeli inwestycje wysyłają jakieś zlecenie do wykonania w ramach  GOKU to jest

prośba, aby również o tym został poinformowany sołtys danego sołectwa. .

Sołtys wsi Kleszczewa – inwestycje które są robione na terenie Gminy to sołtysi są informowani o

inwestycjach ale o nie we wszystkich sołectwach.

Sołtys Krzysztof Barań  ski – nawiązał do wypowiedzi w Wójta Gminy w sprawie cyberprzestrzeni.

Uważa, że należy wypracować sobie jakąś metodę zabezpieczenia przed tego typu sytuacjami. Prosi

wójta o pochylenie się nad tym tematem. Kolejno podał, że sołtys nie posiada żadnej wizytówki, czy

legitymacji o tym, że jest sołtysem. Uważa, że takie coś powinno być wykonane.

Wójt Gminy – jeżeli chodzi o legitymację to rzeczywiście Radni Rady Gminy również  nie mają takiej

legitymacji. Pochyli się nad tym tematem.

Przewodniczący   Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  
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Ad 15. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął VIII zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za
czynny udział.

P  rotokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr VIII/52/2019 – VIII/60/2019
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